
De VVD Rijswijk heeft kennis genomen van het bericht in het Rijswijks Dagblad over de opening van 
het nieuwe deel van de Laan van Sion. In dat bericht wordt eveneens gesproken over het afsluiten 
van de Van Rijnweg voor gemotoriseerd verkeer, dat de voorbereidende werkzaamheden daarvoor 
van start gaan en dat er een verkeersbesluit zal moeten worden genomen.

De VVD Rijswijk heeft eveneens kennis genomen van het Coalitieakkoord waarin staat dat er een 
onderzoek wordt uitgevoerd naar de verkeersontsluiting van de wijk. Eveneens staat in het akkoord 
dat tot het bekend worden van dat onderzoek de Van Rijnweg open blijft voor het autoverkeer in de 
vorm van een fietsstraat, maar dat er wel een verbod voor vrachtverkeer wordt ingesteld.

De VVD Rijswijk heeft de volgende vragen.

1. Klopt het bericht in het Rijswijks Dagblad dat er voorbereidingen worden getroffen om de Van 
Rijnweg te sluiten?
2. Indien dit het geval is: zijn bij het College dan reeds de resultaten van het in het Coalitieakkoord 
genoemde onderzoek bekend? Zo nee, waarom worden die voorbereidende werkzaamheden dan al 
gestart? Zo ja, waarom zijn die resultaten nog niet met de Raad gedeeld inclusief een raadsvoorstel 
hieromtrent?
4. Indien dit bericht niet klopt, kan het College bevestigen dat er geen voorbereidende 
werkzaamheden worden gestart voordat de onderzoeksresultaten met een raadsvoorstel met de 
Raad zijn gedeeld.
3. Wanneer worden de resultaten met de Raad gedeeld?
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